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TV pretvornik Sekirica 

Nekaj dni pred Novim letom je 
skupina za T V pretvornike iz 
R T V - Ljubljana končala z delom in 
priključila T V pretvornik (dalje 
T V P ) , za Logaško o b m o č j e . S tem 

č lankom želim gledalce na kratko 
seznaniti z delovanjem pretvornika 
in z osnovnimi podatki, ki so važni 
za dober sprejem črno-belega in 
barvnega T V signala. 

Mladi Hotenjci kritično 
o sebi in drugih 

Mladi iz O O Z S M S l lotedrš ica 
smo lahko zadovoljni z delom v lan
skem letu. Svoj plan smo uresničil i , 
žalostno pa je to, da je r e sn ično 
delavnih le polovica od več kot 80 
mladih, k i jih premore naša O O . 
Potrebno bo poiskati razloge za 
takšno stanje, saj nas v letošnjem 
letu čaka veliko dela, k i ga ne bodo 
mogli opraviti trije ali štirje. Tako 
bomo morali pomagati pri izkopa
vanju jarkov v Novem svetu, k i bo 
vsekakor velika akcija. A l i je pa 
mogoče res, da danes mladi n o č e m o 
več delati na udarniških akcijah, kot 
so naši starši po vojni? 

Kljub temu pa se lahko pohvali
mo z drugimi rezultati. Udejstvu-
jemo se v športnih akcijah (nogome
taši so najboljši v obč in i ) , v dramski 
sekciji in v drugih kulturnih druš
tvih. Č e pa je mladina vendarle 
premalo delavna je v do ločen i meri 
kriva tudi K S , saj je le malo delega
tov iz O O v K S , v S Z D L i td. Zal je 
res, da smo mladi v vasi dobri le 
takrat, ko je treba zasuti kakšen 
jarek, sicer smo pa precej pozablje

ni , vedno pa česa krivi . To je seveda 
napačna pot urejanja stvari. Morali 
bi poiskati prave krivce za nepravil
nosti, v mladino pa bolj zaupati in 
jo bolj vključiti v življenje in delo 
vasi. 

Slavko Reven 

T V P Sekirica je sklop dveh apara
tur s pr ipadajočim antenskim siste
mom. Vsaka od aparatur vsebuje 
svoj sprejemnik in oddajnik moč i 
10 W. Prvi program R T V Ljubljana 
sprejema TVP-1 s Krvavca in sicer 5. 
kanal ( V H F področ je - Very high 
frequency) ter ga pretvarja na 23. 
kanal ( U H F področ je - Ultra High 
Frequency). Program druge T V 
mreže sprejema T V P - 2 prav tako s 
Krvavca in sicer ga pretvarja iz 21. 
kanala na 33. kanal U M 7 področ ja . 

Oddajna T V antena (v našem 
primeru T V P na Sekirici) oddaja 
televizijske signale, ki se širijo pre
m o č r t n o . Razne zapreke (hribi, hiše 
ipd.) j ih odbijajo, za njimi pa se 
pojavljajo območ ja v ,,senci' , kar 
pomeni, da sprejem T V signala ni 
odvisen samo od oddaljenosti in 
moč i oddajnika, t emveč tudi od 

(Dalje na 2. strani) 

1 

* 

L« 
• 

Kopanje jarka za javno razsve
tljavo v Hotedršici leta 1978 

Včasih se vprašam, zakaj je danes 
tako. Razmišljam o tem, zakaj se 
vedno upiramo miselnosti starejše 
generacije, njihovim normam, nače
lom. N o č e m o bi t i taki, kot so ti 
, .starejši" ljudje. H o č e m o bi t i dru
gačni , bolj svobodni, bolj sodobni, 
boljši. Pa vendar prihajam do spo
znanja, da smo vedno enaki, prav 
nič drugačni od naših mam in oče 
tov, celo zelo blizu smo j im. Zakaj 
pravim vse to? Nemalokrat in ve
liko ljudi je že povedalo svoje mne
nje o mladini in vprašam se: Smo res 
taki? 

Smo zares mladina, ki zna in bo 
znala graditi na temeljih, k i so že 
postavljeni? K o tako razmišl jam, 
postajam vse bolj apa t i čna . Spozna
vam, da niso vse stvari take, kot bi 
morale bi t i . Mladina (govorim o 
mladih ljudeh in ne o organizaciji) 
stoji precej ob strani. Kar poglejmo 
O O Naklo . Ker sama dobro poznam 
razmere, lahko pišem o tem. Še kot 
član prejšnjega predsedstva sem 
obču t i l a , da stvari niso ravno rožna
te. Uspeli smo sicer postaviti na 
noge O O , vendar je pri tem tudi 
ostalo. B i l je to sicer velik napredek, 
toda bilo nas je le borih 15 entu-
ziastov, čeprav v Naklem ni malo 
mladine. Sprašujem se, kje so bih 
takrat mladi komunisti? Z K kot 
avandgarda našega sistema tako 
peša, prav tako pa seveda tudi mla
dinska organizacija. Vemo pa, da so 
mladi komunisti dolžni delovati tudi 
v Z S M S . K o smo kot organizacija 
povabili te mlade komuniste na 
zagovor, sta prišla samo 2. Torej, kaj 

storiti? Ne moremo večno le govo
ri t i in prepr ičevat i . Nekoliko bolje 
je pri tistih mladincih, ki sedaj sto
pajo v vrste O O , kajti predsedstvo 
predlaga le tiste kandidate, ki poka
žejo dovolj zrelosti in aktivnosti. 
Kljub temu pa bomo morali rešitev 
poiskati skupaj z O O Z K , kajti ona 
lahko o tem p r a v n o m o č n o sklepa. Z 
neaktivnimi mladinci se vrste Z K 
verjetno ne krepijo, zato bomo pri 
O O Z S M S ustanovili aktiv Z K , ki bo 

tesno sodeloval z OO Z K in ji s tem 
pomagal. 

Tako je torej z nami, mladimi v 
O O Naklo . Problemi so in ravno s 
tem, da jih bomo znali reševati na 
svoj, mladinski nač in , bomo dokaza
l i , da smo generacija, ki je sposobna 
kvalitetno prispevati k izgradnji na
šega socialističnega samoupravnega 
sistema. 

Branka K u m 

Družbena prehrana 
V januarski številki Logaških novic ste bi l i obveščeni o akciji 

reševanja problema družbene prehrane v naši obč in i z obljubo, da bo 
predlog ureditve posredovan v javno obravnavo vsem delovnim 
ljudem in o b č a n o m . 

Obveščamo vas, da smo predlog ureditve d ružbene prehrane v 
občin i Logatec poslali v javno obravnavo 5. marca 1979 predsedni
kom delavskih svetov oz. delovnih skupnosti, predsednikom osnovnih 
organizacij sindikata, predsednikom O O Z S M S v delovnih organizaci
jah, društvu upokojencev, predsednikoma Krajevnih skupnosti Naklo 
in Tabor ter d ružbenopol i t i čn im organizacijam s prošnjo za temeljito 
obravnavo in sprejem stališč do predlaganih rešitev. 

Predlog bo v javni obravnavi do 15. aprila 1979. V tem času pa bo 
odbor pripravil tudi f inančni načr t za oba predloga in pripravil samo
upravni sporazum o združevanju sredstev. 

Prosimo vse delovne ljudi in o b č a n e , da se v svojih sredinah aktiv
no vključite v obravnavo in s tem omogoč i t a uspešno rešitev tega 
problema. Občinski svet ZS 

Logatec 



Pomoč starejšim 
Mladi člani RK na OŠ „8. 

talcev" so med drugim dali v 
program dela za leto 1979 tudi 
skrb za stare, osamljene ljudi v 
krajevni skupnosti. Zato obveš
čajo občane, da so jim priprav
ljeni pomagati, ti pa naj sporo
čijo, če sprejmejo njihovo 
pomoč. Ta akcija se že izvaja, 
vendar se bo še razširila. Zato 
so se mladi člani razdelili v 
ekipe, ki bodo skrbele za po
samezne ostarele. 

Vključili so se tudi v akcijo 
,,Nič nas ne sme presenetiti", v 
kateri bodo tekmovale ekipe za 
prvo pomoč, pomoč pri krvo
dajalstvu, v akcijah zbiranja 
obleke in obutve za socialno 
ogrožene, zbiranje učbenikov, 
starega odpadnega papirja, či
ščenja okolja itd. 

S tem v zvezi so nam poslali 
naslednji dopis: 

T V pretvornik Sekirica 

Spoštovani občan 

Predstavljamo se vam mladi 
člani RK OŠ „8. talcev" Loga
tec. Na našem sestanku smo 
sprejeli sklep, da obiščemo in 
po svojih močeh pomagamo 
starejšim ljudem pri raznih 
delih. Pripravljeni smo vam 
prinašati drva v stanovanje, 
hoditi v trgovino, odstranjevati 
sneg in opravljati druga podob
na opravila. 

S temi akcijami vam skuša
mo olajšati večer vašega življe
nja, saj ste končno vi prispevali, 
da imamo tako lepo življenje v 
naši domovini. 

Odbor mladih članov R K 
OŠ „8. talcev" 

Logatec 

(Nadaljevanje s 1 . strani) 

razmer med oddajno in sprejemno 
anteno. 

Glede na posebne lastnosti šir
jenja in sprejemanja signalov U H F 
področ ja , moramo bit i pri montaž i 
anten in ostalih sklopov zelo pozor
ni na mehansko stabilnost, dobre 
kontakte, mesto postavitve in usmer
jenost antene. U H F anten ne po
stavljajte nizko nad zemljo, na bal
kone ali pod streho! Tudi bližina 
raznih e lektr ičnih instalacij ovira 
dober sprejem. Gledalci v bližnji 
vidni razdalji od T V P Sekirica ver
jetno nimajo kakšnih posebnih težav 
pri postavljanju anten oziroma pri 
sprejemanju T V signala, tisti malo 
dlje in tisti, k i j im je sprejem oviran 
(stanovanjski b loki , tovarne, daljno
vodi, železniška proga ipd.), pa 
bodo morali malo eksperimentirati. 

Za vse, k i boste sami postavljali 
antene, naj poudarim, da ima poleg 
že omenjenih podatkov pomembno 
vlogo VIŠINA antene, saj že nekaj 
10 cm višinske razlike na drogu 
lahko pomeni veliko razliko v spre
jemu T V signala. V primeru, da ne 
dosežete dobrih rezultatov, je treba 
poiskati optimalen sprejem in signal 
ojačati s primernim antenskim 
ojačevalnikom. 

Za sprejem prvega programa T V 
Ljubljana in programa II. T V mreže 
s T V P Sekirica je potrebna ena širo
kopasovna T V antena za frekvenčno 
področje F—IV (od 21. do 37. ka
nala - 470 do 605 MHz) in asime-
trirni č len, ki nam prilagodi elektri
čno s imetr ičen antenski dipol na 75 
ohmski as imetr ični oziroma koaksi
alni kabel. Priključitev kabla na T V 
sprejemnik pa j e odvisna od izvedbe 
sprejemnika. Ža starejše tipe spre
jemnikov, k i imajo simetr ične V H F 
in U H F antenske vhode, uporabimo 
simetrirni člen za povezavo koaksi
alne napeljave. Večina novejših spre
jemnikov pa ima po pr iporoči lu 
mednarodnega dogovora IEC anten
ski vhod 75 ohmski, tako da lahko 
prikl jučimo koaksialni kabel direkt
no z as imetr ičnim v t ikačem, k i ga 
večina proizvajalcev prilaga k spre

jemniku. Koaksialni kabel je neob
čutljiv na razne tuje parazitne vpli
ve, zato ga lahko napeljemo po 
ceveh, ga vzidamo, ali napeljemo 
celo pod zemljo, pa se mu v nobe
nem primeru karakter is t ične lastno
sti ne spremenijo. 

V primeru, če h o č e m o že obsto
j ečo antensko instalacijo samo 
dopolni t i , se ravnamo po prejšnjih 
navodilih, le da vse antene poveže
mo v primerno kretnico, ki jo mon
tiramo na podstrešni del antenskega 
droga, da so občutljivi elementi 
zaščiteni pred atmosferskimi vplivi. 

Pa še to! 
Že v e č k r a t mi je kdo posta

vil v p r a š a n j e , k a k š n o anteno je 
treba za barvno televizijo. 
Odgovor je preprost. Vse ante
ne so sposobne sprejemati 
tako č r n o - b e l i kot tudi barvni 
signal. Antene so n a m r e č pa
sivni elementi in zanje je v a ž n o 
le to, da so izbrane za pravilna 
f r e k v e n č n a p o d r o č j a , oziroma 
za pravi kanal. Vseeno pa je 
bolje, da izberete za barvni T V 
sprejemnik antene z v e č j o 
pridobitvijo (G), saj za brez-
š u m n o barvno sliko potrebuje 
T V sprejemnik precej v e č si
gnala, kot je to potrebno za 
enako kvalitetno č r n o - b e l o 
sliko. Za predele, kjer je mno
go refleksov, pa izberite ante
no z v e č j i m sprednjim—zad
njim razmerjem (R) in manj
š im horizontalnim (H) in verti
kalnim (V) sprejemnim 
kotom, kar p r e p r e č u j e refleks
no sliko. 

zastopnik 
za T V P Sekirica 

Nagode Janez 

Komisija za odlikovanja Skupščine obč ine Logatec na podlagi 4. 
in 6. č lena Statuta obč ine Logatec (Ur. list SRS št. 3 /78) , Odloka o 
priznanjih obč ine Logatec (Ur. list SRS št. 6 /79) in Pravilnika o 
podeljevanju priznanj obč ine Logatec 

RAZPISUJE 
podelitev priznanj obč ine Logatec 

,,12. september" 

Na podlagi določi l Odloka o priznanjih obč ine Logatec podeli 
skupščina obč ine na slavnostni seji 12. septembra največ 5 priznanj 
organizacijam združenega dela, samoupravnim skupnostim, druš
tvom, družbenim organizacijam in posameznikom za njihovo več
letno ustvarjalno delo in pomemben prispevek k razvoju samouprav
nih socialističnih družbenih odnosov, za njihove dosežke na p o d r o č 
jih gospodarskih ali družbenih dejavnosti v občin i Logatec. 

Razpis za podelitev priznanj traja od 1. marca do 15. maja 1979. 
Predloge za podelitev priznanj pošljejo predlagatelji v razpisnem 

roku na Skupšč ino občine Logatec Komisi j i za odlikovanja. 
Predloge za priznanja lahko podajo samoupravne organizacije 

oziroma skupnosti, družbeno-pol i t ične organizacije, društva in drugi. 
Predlogi za podelitev razpisanih priznanj morajo biti pismeni in 

utemeljeni. 
SKUPŠČINA OBČINI; LOGATEC 

Komisija za odlikovanja 

Zbor varčevalcev ima po ustavni preobrazbi banke pomembno 
vlogo pri samoupravljanju le-te! 

Zbor varčevalcev 
Ljubljanska banka Gospodar

ska banka Ljubljana, enota Logatec, 
je imela v soboto, 17. 2. 79 svoj 5. 
redni zbor varčevalcev, oz. 2. zbor 
po ustavni preobrazbi banke, k i daje 
varčevalcem pomembno vlogo pri 
soupravljanju banke. Udeležba je 
bila zadovoljiva. Vidnejša je bila 
p r i s tnos t mladih varčevalcev iz 
obeh osnovnih šol, na katerih je bila 
lani ustanovljena pionirska hranil
nica. Pionirjev mladih varčevalcev 

je že 415, njihov privarčevani 
znesek pa znaša 47.375,85 din. 

Prav tako so bili številčno dobro 
zastopani upokojenci, k i so najboljši 
varčevalci. Prisotni so bili tudi pred
stavniki Z D , D P O , SO Logatec ter 
predstavniki banke. 

Zbor varčevalcev obravnava vsa 
vprašanja, ki se nanašajo na poslo
vanje banke, soodloča pa o vseh 
zadevah banke in njenem poslovanju 
s sredstvi prebivalcev, pri čemer daje 
pobude in predloge za pospeševanje 
varčevanja in vseh oblik poslovanja 
z občan i . Vsaka poslovna enota L B 
ima delegata iz zbora varčevalcev. T i 
delegati sestavljajo 17-članski svet 
varčevalcev kot organ samouprav
ljanja v banki. Na sejah člani sveta 

posvetimo največjo pozornost po
dročju poslovanja z občan i , kjer 
ugotavljamo tudi največji porast 
sredstev. Občan se v tem primeru 
pojavlja dvakrat: kot varčevalec in 
član O Z D . 

Varčevalci letošnjega zbora so 
obravnavali naslednje predloge: 

- poroč i lo o uresničevanju sred
njeročnega plana L B - Gospodarske 
banke Ljubljana v letu 78 na 
področju poslovanja z občan i , 

- letni načr t zbiranja sredstev za 
leto 79, 

poroč i lo 0 delu sveta varčeval
cev in program dela sveta za leto 79 

- osnutke novih pravilnikov s 
področ ja poslovanja z občan i . 

Dinarska sredstva občanov so se 
v letu 78 povečala za 29 %, devizna 
pa za 57 %. Ob koncu leta 78 je bilo 
tako zbranih 84.539 mil i j . d in. 
Odobrenih je bilo 394 kreditov v 
znesku 914.450 din. 

Zbor varčevalcev se torej vse bolj 
uveljavlja kot dejavnik, preko kate
rega varčevalci sood ločamo in samo
upravljamo banko. 

Delegat zbora varčevalcev: 
Marija Petkovšek 



IX. planinski tabor na Kališah 
Priprave za I X . Planinski tabor na 

Kališah, ki bo 20. maja 1979, pote
kajo precej zadovoljivo. 

Pripravljalni odbor se z vso vne
mo trudi, da bi planinski tabor kar 

najbolje uspel. Posebno pozornost je 
posvetil d ružbeno pol i t ičnim in 
delovnim organizacijam, da bi nudili 
vso potrebno p o m o č pri organizi
ranju te velike planinske manifesta-

DELOVNI PROGRAM ODBORA B O R C E V LOGAŠKEGA 

B A T A L J O N A V L E T U 1979 

Program dela 
Borci logaškega bataljona bodo v letu 1979 nadaljevali s prenašanjem 

tradicij N O B in z izgrajevanjem koncepcije S L O in d ružbene samozašči te . 
Skupaj z O K S Z D L in občinskim odborom Z Z B N O V bodo sodelovali v vseh 
akcijah, še posebej pa z mladino, šolami in komando garnizona v Logatcu. 

Borci bodo tako sodelovali pri organiziranju kur i rčkove pošte in štafete 
mladosti. Mladini in pionirjem bodo pripovedovali o odporu prebivalcev 
logaške obč ine med okupacijo. Za dan borca, 4. jul i j , bodo skupaj z obč in 
skim odborom ZB pripravili in sodelovali na proslavi, k i bo v enem izmed 
znanih krajev v naši obč in i . 

Planinsko druš tvo Logatec ima v svojem programu pohod planincev, 
mladine in borcev na Pokljuko do mesta, kjer je junaško padel 3. bataljon 
V I I . udarne brigade Franceta Prešerna, v katerem je bilo mnogo borcev i / 
Logatca in okolice. Med pohodom bodo borci pripovedovali o borbah v teh 
krajih. 

Do sedaj še ni bila nazorno prikazana prvu bitka, k i sojo bojevali logaški 
prvoborci spomladi 1942 v Cestah pri Logatcu. Skupaj z borci Dolomitskega 
odreda bo prikazan napad na kolono italijanskih kamionov, in sicer 9. julija 
79. 

Kot vsako leto bodo tudi letos borci sodelovali pri praznovanju obč inske
ga praznika. Ta dan se spominjamo 12. septembra, ko so odšli mladinci iz 
naše obč ine m n o ž i č n o v partizane. 

Prav posebej pa bodo borci v tem letu sodelovali s pripadniki naše 
armade, ki so v kasarni „Logaški bataljon". S komando garnizona bodo 
pripravili celotno dokumentacijo za zgodovino logaškega bataljona, ostalih 
brigad, v katerih so bili naši borci in brigad, ki so se borile na območju naše 
obč ine . 

Skupaj z garnizonom bodo tudi proslavili dan naše armade, 22. december. 
Poleg zgoraj omenjenih akcij in proslav bodo borci logaškega bataljona 

sodelovali tudi na proslavah, ki jih bo organiziral O O Z Z B Logatec, kakor 
tudi na vseh proslavah republiškega značaja. 

Odbor borcev 
LOGAŠKEGA B A T A L J O N A 

cije v naši obč in i . S tem v zvezi je 
povabil tudi k sodelovanju vsa kul
turna društva v obč in i , da bi s svoji
mi velikimi izkušnjami pomagali 
izvesti kulturni program, ki naj bi 
bil pester in za vse obiskovalce za
nimiv. 

Tako je pripravljalni odbor že 
obvestil vsa podjetja in organizacije, 
da bo ob pr i l ik i I X . Planinskega 
tabora izšla v Logaških novicah 
posebna priloga v 3000 izvodih, 
katere namen je prikazati našim 
o b č a n o m in ostalim prebivalcem v 
Sloveniji in izven naše republike, 
dejavnost in proizvodnjo naših po
djetij, zgodovino in razvoj Logatca 
ter življenje naših občanov med 
N O V in sedaj. (Ta priloga bo izšla v 
naslednji številki). 

Da bi lahko uresničili izdajo te 
priloge, smo namenili poseben pro
stor v prilogi Logaških novic in v 
ostalih nakladah za reklamne oglase 
delovnih organizacij in obrtnikov, 
kakor tudi na letakih, ki bodo 
izobešeni v celi Sloveniji in v drugih 
republikah. 

Vsa podjetja, organizacije in 
obrtnike naprošamo, da takoj dosta
vijo svoje reklamne oglase v smislu 
že prejetih navodil planinskega druš
tva Logatec. 

Planinsko društvo bo na planin

skem taboru tudi razvilo društveni 
prapor. Planinsko društvo prosi vse 
pol i t i čne , kulturne in delovne orga
nizacije ter obrtnike, da si ob tej 
pu l ik i naroči jo spominska obeležja, 
katera bodo krasila naš prapor. 

Spominski trakovi in žebljički 
simbolizirajo povezanost in naklo
njenost organizacije do jubilanta. 

Planinsko druš tvo bo nabavilo 
večje število spominskih obeležij in 
sicer spominske trakove po ceni 
1500 din , zlate žebljičke po ceni 
300 din in srebrne žebljičke po ceni 
200 din. 

Spominska obeležja so na razpo
lago tudi vsem ostalim našim obča
nom in je želja društva, da jih naro
čijo. 

Ker je čas do razvitja praponi 
zelo kratek opozarjamo, da se čim 
prej od loč i t e za eno izmed spomin
skih obeležij , vsaj do 30. marca t J . , 
zaradi daljšega roka izdelave. 

Denar nakaži te na naš tekoč i 
r a č u n štev. 5 0 1 6 0 - 6 7 8 - 9 9 6 1 3 pri 
S D K Rakek za Planinsko društvo 
Logatec s klavzulo , / a prapor". O 
nakazilu nas obvestite. 

Uspeh te velike planinske manife 
stacije zavisi od sodelovanja vseh 
organizacij DPO, T O Z D in T K O . 

Canžck Janez 

Notranjska planinska pot 
Planinsko društvo Logatec je na 

splošno željo svojih članov pripra
vilo Notranjsko planinsko pot, ki jo 
z izdajo Vodnika tudi izroča svoje
mu namenu. S tem počašča 200-let-
nico prvega vzpona na Triglav in 
85-letnico planinske organizacije na 
Slovenskem. 

Prometna varnost v naši občini 
Prometna varnost je bila v prete

klem letu zaskrbljujoča. Na o b m o č 
ju obč ine se je pripetilo 48 promet
nih nesreč , v katerih je 6 oseb izgu
bilo življenje, 22 je bilo težje poško-
dvanih, 31 pa lažje. Primerjalni 
podatki sicer kažejo, da je bilo lani 
12 prometnih nesreč manj kot leta 

1977, vendar s hujšimi posledicami. 
Ugotavljamo, da je za pešce, voznike 
motornih koles in kolesarje zlasti 
nevaren odsek na cesti M / 1 0 - od 
Valkartona do OS v Gornjem Logat
cu. Pri kontroli prometa smo dobili 
62 voznikov, ki so vozili pod vpli
vom alkohola in povzročil i največ 

Take so navadno posledice izsiljevanja prednosti, kije pogost vzrok 
prometnih nesreč 

nesreč. Ostali vzroki nesreč so se: 
neprimerna hitrost, izsiljevanje 
prednosti, prekratka varnostna raz
dalja in nepravilno prehitevanje. 
Dvakrat sta storilca po nesreči po
begnila. 

Delni vzroki nesreč so tudi pre
malo označeni prehodi za pešce in 
druge obeležbe na vozišču. Delavci 
K L I pogosto kršijo železniške pred
pise, ker prečkajo železniško progo 
v času , ko so spuščene zapornice. 
Nujno je tudi potrebno urediti dru
gačen prometni režim za delavce 
Konfekcije, ki sedaj uporabljajo 
cesto M / 1 0 za prihod in oahod iz 
tovarne. Strokovne službe bi morale 
ugotoviti cestno razsvetljavo od 
penziona , ,Krpan" do Gornjega 
Logatca, ker je PM dobila podatke, 
zlasti ob hujših prometnih nesrečah, 
da ta odsek ni dovolj, oz. pravilno, 
razsvetljen. Prav tako smo dobili več 
pr i tožb glede samega nagiba nekate
rih ovinkov na cesti Zajele-Rovte. 

Da bomo izboljšali stanje na 
področ ju prometne varnosti, bomo 
morali posvetiti več pozornosti 
raznim preventivnim ukrepom in 
disciplini v okviru družbene samo
zašči te . 

(Iz poroči la PM Logatec) 
D. T. 

Namen poti je, da se planinci, 
turisti, izletniki in slučajni obisko
valci seznanijo z naravnimi lepotami 
in zanimivostmi Notranjske, njenimi 
kulturnimi in zgodovinskimi poseb
nostmi ter vidijo pomnike N O B . 
Občudoval i bodo različne kameni
ne, pestrost cvetja in rastlinja in ve
liko živalskih vrst. Pravi užitek bo 
hoja po tej poti ob spoznanju krajev 
in zaselkov, predvsem pa navad in 
šeg prebivalcev odmaknjenih naselij. 
Prav bo prišla šolski mladini pri 
odkrivanju lepol naše domovine, 
nekdanjim borcem za obujanje 
spominov na N O B . vsem skupaj pa 
za obnavljanje telesne vzdržljivosti 
in duševno sprostitev. V Vodniku so 
navedene postojanke z oskrbo in 
prenočišč i ter t očke s kontrolnimi 
žigi. Na nekaterih delih se pot pri
druži Slovenski planinski poti , C i -
glarjevi poti , Ljubljanski mladinski 
poti in poti T V kurirjev in vezistov. 
Naša pot jc zato označena z običaj
nimi markacijami, ki j im je dodana 
črka N . Prosimo udeležence, da nam 
sporočijo morebitne pomanjkljivosti 
na poti ali v postojankah takoj, ali 
pa jih vpišejo v Dnevnik (za to ima 
posebno mesto). Pripombi- in želje 
bomo upoštevali . Canžck Janez 

OBVESTILO 

obveščamo občane in 
vse dopisnike Logaških 
novic, da svoje prispev
ke pošljejo uredništvu 
do vsakega 5. v mese
cu, obenem jih napro
šamo, da č im več dopi
sujejo. Uredništvo 



Glasbena šola v novem sistemu izobraževanja 
G L A S B E N A ŠOLA, KI JE PO MNOGOĆEM EDINSTVENA V NAŠI DOMOVINI 

Glasbena šola je bila ustano
vljena leta 1973. Najprej je 
spadala pod organizacijsko 
enoto OŠ „8. talcev", danes pa 
je samostojni zavod za glasbe-
no'-kulturno izobraževanje naj
mlajših. V letu 78/79 je bilo v 
šoli vpisanih 147 učencev v 
naslednje oddelke: Klavir (22), 
harmonika (20), godala (7), 
pihala (28), trobila (15). Ima
mo še dislocirane oddelke Laze 

Direktor glasbene šole Ilija 
Markovič 

(16 učencev) in Rovte (22). Na 
novo je ustanovljen oddelek 
glas. šole Dol. Logatec, ki uvaja 
v svet glasbe otroke od 4. leta 
naprej. Poleg vseh teh oddelkov 
imamo še harmonikaški orke
ster Rovte-Logatec, šolski pihal
ni orkester in zabavni ansambel 
„Bojan", ki nastopajo na šol
skih proslavah in drugih prire
ditvah. Vse instrumente pouču
jejo strokovno usposobljeni uči
telji, šolo pa že od njenega 
začetka vodi tov. Ilija Marko
vič, ki smo mu zastavili nekaj 
vprašanj. 

Kako se povezujete z osnov
nimi šolami programsko in pro
storsko in kako se boste vklju
čili v program celodnevne šole? 

Naša šola poučuje popoldan 
od 12. do 19. ure, zato učenci v 
dopoldanskem času obiskujejo 
OS, popoldne pa glasbeno šolo. 
V celodnevni šoli pa bomo 
odigrali pomembno vlogo glede 
na prispevek k interesnim dejav
nostim, saj z našo dejavnostjo 
popestrimo vse šolske proslave 
in ostale prireditve, imamo pa 

Podmladek v društvu 
je kot otrok v družini: če ga ni, se kaže življenje natanko do 
svojega nehanja 

Pevci dolnjelogaškega moškega 
zbora so v zače tku februarja na 
o b č n e m zboru pregledali lani oprav
ljeno delo: 14 nastopov, sodelovanje 
na 25 pogrebih, 60 vaj ali čez 1500 
porabljenih ur so stat ist ični podatki 
o njem. 

Zbor je prvič snemal na radiu. 
Tonsko snemanje na tej stopnji sicer 
predstavlja le poostreno vajo, kljub 
temu pa hitro pokaže , kaj je zbor 
zmožen zapeti. 

Pevci so tudi dobili nova oblači
la, k i so si jih že dolgo želeli. Večji 
del stroškov je pokrila Z K O , del pa 
so prispevali pevci sami. Bilančno 
poroči lo kaže normalno zmožnos t 
pokrivanja stroškov. 

Najbolj žgoč problem zbora je 
pomanjkanje podmladka. Letno bi 
moralo v naše vrste stopiti vsaj troje 
mladih, da bi se približali željene-
mu: 45 pevcev; tako pa komaj spro
ti pokrivamo vrzeli. Res, da fantje, 
k i končujejo o OŠ mutirajo in se 
takrat petje odsvetuje, res pa je tudi, 
da jih je tudi v mladinskih zborih 
vedno manj. Zanimivo bi bilo zvede
t i , kaj mlade odteguje od zborovske
ga petja, saj tudi deklet ne najdemo 
v nobenem zboru. 

Kljub temu upamo, da bomo 
zastavljeni program dela uresničili in 
da bomo pridobili k sodelovanju 
nove pevce. Morda bo k temu pripo
mogel tudi tale zapis, ki bi ga najbrž 

lahko podpisal še kateri pevovodja v 
občini ali širši družbeni skupnosti, 
saj se s podobnimi težavami otepajo 
marsikje. 

Jago 

OBVESTILO 
Obveščamo vse občane 

naše občine, da deluje pri 
O K ZSMS Logatec center 
za MDA, ki si je zadal na
logo, da v mesecu marcu in 
aprilu zbere vse občane, ki 
so bili kadarkoli na mla
dinskih delovnih akcijah 
po Jugoslaviji. 

Namen akcije je pred
vsem povezati vse brigadir
je, da se skupno dogovori
jo za aktivnosti, ki bi jih 
skupno uresničevali. V 
programu pa imamo tudi 
ustanovitev kluba brigadir
jev. 

Pozivamo vse, da se pri
javljajo na O K ZSMS Loga
tec v mesecu aprilu. 

Brigadirski Z-D-R-A-
V-O! 

Center za MDA pri 
O K ZSMS Logatec 

tudi lastne nastope in letni 
koncert šole. Problem prostora 
bomo rešili z izoliranimi učilni
cami, da bodo lahko učenci 
vadili ob vsakem času, ne da bi 
motili druge. 

Ste edina glasbena šola, ki 
ima svojo delavnico za popravi
lo instrumentov in ki je dostop
na tudi občanom. Kaj lahko 
poveste o njej? 

lepe trenutke in nas iz raznih 
razlogov prehitro zapuščajo. 
Podmladek je pa težko hitro 
naučiti vseh veščin, ki jih tak 
ansambel zahteva. Če bi vsi 
nadaljevali v ansamblu pod 
vodstvom koreografov in drugih 
strokovnjakov, bi imeli letos 
edinstveno priložnost nastopiti 
kot prvi ansambel iz Jugoslavije 
na svetovni prireditvi v Holandi-

Logaške majoretke — v ritmu bobnov valovi zdrava mladost 

Res je, to je velika pridobi
tev za našo šolo, saj je v Logat
cu veliko instrumentov in učen
ci bi se precej zamudili, če bi 
jih morali nositi v popravilo 
drugam. V delavnici dela viso
kokvalificiran mojster, tako da 
lahko učenci in občani popra
vijo tu vse klasične instru
mente. 

Znano nam je, da deluje v 
okviru šole ansambel mladih 
glasbenikov, (z majoretkamij, 
ki je edini te vrste v Jugoslaviji. 
Kako je danes s tem ansamblom 
in kaj planirate za naprej? 

Po mojem mnenju se glasbe
na šola ne sme zapirati vase, 
ampak se mora čim več prika
zovati navzven. Zato smo začeli 
usposabljati učence tudi v tistih 
zvrsteh, ki so jim všeč. Ena 
takih je tudi ta ansambel. Ker je 
edinstven v Jugoslaviji, smo 
imeli tudi veliko edinstvenih 
nastopov širom naše domovine, 
vsako leto nastopamo za 1. maj 
v Logatcu, najbolj pa nam je pri 
srcu nastop za dan mladosti v 
Beogradu. Ansambel sicer še 
obstaja, toda na žalost dekleta 
in fantje prehitro pozabljajo na 

ji, ki je zibelka te vrste glasbene 
manifestacije. Na občnem zbo
ru se bomo dogovorili, da bi 
ansambel prerasel v izvenšolsko 
dejavnost šole, s čimer bi do
segli večjo množičnost in manj
še izdatke. 

Kako se vaš kolektiv vklaplja 
v integracijo celotnega izobraže
vanja v občini? 

Smo sicer majhen kolektiv 
(10 zaposlenih), vendar kljub 
temu strokovna šola in zato 
upravičeno samostojni. Ko pa 
govorimo o integraciji izobraže
vanja v občini, je to seveda 
čisto druga stvar, saj se lahko 
integrirajo le samostojni subjek
ti in zato stvar odločno podpi
ramo. V integraciji vidimo bolj
še pogoje za naš razvoj, večjo 
racionalizacijo, boljšo kadrov
sko izmenjavo in boljšo poveza
vo vseh štirih ustanov. 

Stari pregovor pravi: Kdor 
igra in poje, slabo ne misli. Zato 
želimo delovnemu kolektivu 
glasbene šole še mnogo uspehov 
pri vzgajanju naših mladih 
moči. 

Povprašal D.T. 



O protestnih ustavitvah dela 
O d leta 1974 naprej je letno 

sodelovalo v protestnih ustavitvah 
dela povprečno 0,52 % vseh zaposle
nih Slovencev. 97 % prekinitev dela 
je trajala manj kot 8 ur in nikjer ni 
bila pr i tem poškodovana družbena 
lastnina. Nobena prekinitev dela v 
Sloveniji torej ni bila naperjena 
zoper samoupravni sistem sam,prav 
nasprotno, v njih so delavci zahteva
li dosledno uveljavljanje samouprav
nih odnosov. Kljub temu teh spon
tanih „ i zb ruhov" ne bi smeli zane
marjati, ker kažejo na nepravilno 
reševanje nasprotij v samoupravnem 
sistemu. 

V Z R O K I 
PREKINITEV D E L A 

V 85 % prekinitev dela je bi l 
razlog, tako ali d rugače , osebni do
hodek. S tem se ne strinjajo pred
vsem neposredni proizvajalci, saj 
predstavljajo 99 % „štrajkašev". To 
kaže na razl ične delovne razmere v 
neposredni proizvodnji in v 
administraciji. Poleg O D so razlogi 

prekinitev dela še: sistematizacija 
delovnih opravil in nalog, samovolj
no spreminjanje norm in premešča
nje delavcev na druga delovna mesta 
itd. Poleg teh razlogov, pa se pojav
lja v O Z D velikokrat neobveščenos t 
delavcev o raznih normativnih aktih, 
včasih pa so delavci sploh izpostav
ljeni raznim dezinformacijam. 
Razlogov za prekinitev dela torej ne 
moremo iskati v pomanjkljivosti 
samoupravnih aktov (razen v zelo 
redkih primerih), ampak v njihovi 
kršitvi ali pa nepoznavanju le-teh. 

Z V O N E N J E PO TOČI 
Vsak razlog, kakršen kol i že, se 

da odpraviti, če le dovolj hitro ukre
pamo. Zato pri ocenjevanju položaja 
v O Z D ob prekinitvah dela ne mo
remo mimo obnašanja pol i t ičnih 
organizacij, samoupravnih organov 
in poslovodnih struktur, ki b i mo
rale nekaj storiti, saj se tako dejanje 
oz. nezadovoljstvo delavcev pojavlja 
veliko pred izbruhom, tako, da bi 
pravočasna akcija prepreči la ustavi-

V SPOMFN 

Edvardu Kardelju 
Edvard Kardelj se je rodil 27. I. 1910 v Ljubljani. Bilje 

iz delavske družine in se je celo življenje boril za delavski 
razred. Že zelo mlad je bil sprejet v skojevce. S tov. Titom 
sta bila že pred vojno dobra sodelavca. Tov. Kardelj je bil 
ideolog delavskega samoupravljanja in je o njem napisal 
mnogo knjig. 

Njegova smrt nas je globoko pretresla. Učenci naše šole 
smo se zbrali v telovadnici na kratki žalni slovesnosti, kjer 
smo se poklonili spominu velikega revolucionarja. Po razre
dih smo se vpisali v žalno knjigo. Najbolj pretresljiv se mije 
zdel trenutek, ko so zatulile vse sirene in smo se z eno-
minutnim molkom, v nemi žalosti, poslovili od tovariša 
Kardelja. Večno nam bo ostal spomin nanj in na njegovo 
veliko delo. 

Sen Erika 
OŠ „8. talcev" Logatec 

N A Š E MISLI 
OB SMRTI E D V A R D A K A R D E L J A 

- V turobnem deževnem dnevu se je Jugoslavija 
poslovila od največjega Slovenca 20. stoletja. . . 

Damjan Rupnik 

- Vsi smo bili žalostni, med odmori se nismo 
smejali. Njegov pogreb mi bo ostal v trajnem spo
minu. 

Facija Stanko 

- Bil je ljubitelj narave. Če se je le našla prilož
nost, se je podel z lovsko puško pod Triglav . . . 

Silvo Gorjanc 

- Bil je desna roka tov. Tita. O vseh težavah 
naše domovine sta se skupno pogovorila... 

Maček Nevenka 

- Hvaležni smo mu, da imamo tako lepo življe
nje . . . 

Žigon Peter 

Učenci 3. a. r. 
OS,,8. talcev"Logatec 

tev dela. V večini primerov pa te 
organizacije niso storile ničesar , 
razen poslovodnih struktur, kar spet 
kaže na nesamoupravno urejanje 
konfliktov. Predvsem pa je zanimi
vo, da se s takimi konflikti sploh ne 
ukvarja samoupravna delavska kon
trola. O Z D bi zato morale imeti v 
svojih samoupravnih aktih predvide
ne do ločene rešitve za take primere, 
predvsem pa sindikat, ki bi moral 
bit i sposoben upreti se stihiji in 
demagogiji, predvsem pa izsiljevanju 
odloči tev , ki niso v skladu z interesi 
delavcev. 

Z A K O N 
O Z D R U Ž E N E M D E L U 
IN M 0 2 N E REŠITVE 
Zakon o združenem delu je dal v 

določilih o razreševanju sporov, ki 
jih ni bilo mogoče rešiti po redni 
poti (členi 636 do 641) nekatere 
smernice. Gre namreč za samo
upravne poti , k i naj bi onemogoča le 
razreševanje sporov z obliko prisile. 
Gre predvsem za vprašanje, kako 
obravnavati reševanje konfliktov v 
samoupravnih aktih O Z D in v doku
mentih 0 0 sindikata. Čeprav zakon 
ne določa urejanja sporov preko teh 
aktov, zahteva to sedanja praksa. Ce 
n.pr. do loča zakon urejanje medse
bojnih odnosov v T O Z D s p o m o č j o 
arbi t raže , potem je treba začet i tako 
reševati tudi problem sporov. Nor
mativnemu urejanju te problematike 
vsekakor ne smemo pripisovati naj
večje pozornosti, saj obstaja v samo
upravni družbi mnogo drugih nači
nov, vendar pa analize protestnih 
ustavitev dela kažejo, da je tudi tu 
treba nekaj storiti. 

Predvsem pa se moramo vsi sku
paj zavedati naslednjega: Tudi delav
ci sami morajo ob spornih in ne
jasnih vprašanjih poiskati pomoč in 
informacije pri sindikatu in samo
upravnih organih, preden se lotijo 
prekinitve dela. 

D.T . 

Tehnični 
pregledi 

mopedov, traktorjev, eno
osnih traktorskih prikolic 
in stanovanjskih prikolic 

Oddelek za notranje zadeve skup
ščine obč ine Logatec obvešča vse 
lastnike zgoraj navedenih vozi l , da 
bodo tehničn i pregledi po nasled
njem razporedu: 

ROVTE 
23. aprila 1979 - od 8. do 16. ure 
na dvorišču gostilne ,,PRI R E Z K I " 
v Rovtah 

LOGATEC 
24. aprila 1979 - od 8. do 16. ure 
pri servisu S L O V E N I J A A V T O v 
Logatcu 

25. aprila 1979 - od 8. do 12. ure 
pri servisu S L O V E N I J A A V T O v 
Logatcu 

HOTEDRŠICA 
25. aprila 1979 - od 13. do 16. ure 
pred Kul turnim domov v Hotedršici 

Zamudniki bodo morali opraviti 
t ehničn i pregled pri pooblaščenih 
organizacijah izven obč ine . 

Obvezna je enkratna registracija 
stanovanjskih prikolic naslednjih 
tipov: 450, 410 O . 450 L . 450 O, 
450 O , 500, 500 D B , 550, 640, 700. 

Dajatev za te prikolice ni . Last
nik p lača samo enkratne stroške za 
tablico in prometno dovoljenje. 

Podaljšanje registracije in regi
stracijo novih vozil opravlja oddelek 
za notranje zadeve SO Logatec vsak 
ponedeljek, sredo in petek. 

Za traktorje in traktorske pri
klopnike se opravi samo tehnični 
pregled, k i ga potrdi pooblaščena 
delovna organizacija v prometnem 
dovoljenju. 

O D D E L E K Z A N O T R A N J E 
Z A D E V E SO L O G A T E C 

Inšpekcije odkrivajo 
nepravilnosti 

Iz letnega poroči la inšpekcijskih služb (za leto 78) 

T R Ž N A INŠPEKCIJA 
V kmetijstvu je bila odkrita nepravilnost pri odkupu in plačilu mleka. 

„KZ Sora" Z i r i je namreč uveljavljala premijo za mleko izpod 3,2 % tolšče , 
pa tudi sam postopek ugotavljanja tolšče je bi l pomanjkljiv, predvsem zaradi 
slabe opreme zbiralnice v Rovtah. Nedosledno se je tudi pri ob računu 
oddane količine mleka in tolšče odbijal količinski primanjkljaj mleka in 
to lšče , saj je zaposleni to delal kar na oko, kar je upravičeno povzroč i lo jezo 
pri kmetih. Inšpekcija je o vseh nepravilnostih obvestila notranjo delavsko 
kontrolo v „Sor i " , izdana pa je bila tudi ureditvena o d l o č b a . V zvezi s 
problemom odkupa mleka je treba poudariti tudi to, da bodo problemi ostali 
vse dokler ne bodo urejene zbiralnice, ne pa da se mleko pobira po dvoriščih 
i td. Kupci se tudi vedno pritožujejo glede pos t režbe in plačila v trgovinah. 
Enega takih č lankov objavljamo tudi v tej številki. Ob tej pr i ložnost i naj 
opozorimo kupce na nov predpis, ki je začel veljati letos in k i bo omogoči l 
inšpekciji uč inkovi to ukrepanje. Ta predpis namreč do loča , da se morajo 
reklamacije reševati v okviru zakonskih rokov (15 dni) , da lahko kupci 
vplivajo na izbor blaga v prodajalnah, da imajo motnost pr i tožbe v zvezi s 
pos t režbo , odnosov prodajalcev do kupcev, zaračunavanjem blaga i td. 

V gradbeništvu je bila odkrita nepravilnost pri določanju koristne 
površine stanovanj v bloku E 8 /3 . Gradnik je namreč do loča l le-to kar po 
dejanski površini tal, zato so Gradniku izdali ureditveno o d l o č b o . 

SANITARNA INŠPEKCIJA 
je prijavila sodniku za prekrške 2 kršitelja zakona o zdravstveni neoporeč

nosti živil. Med vsemi obrati d ružbene prehrane v Logatcu pa je bilo ugotov-
(Dalje na 6. strani) 



Zakaj raziskujemo jame? 
„V gore hodim, ker se bojim, 

zmaga nad strahom je ena od naj
večjih želja človeštva." Te besede je 
izrekel eden največjih alpinistov 
VValter Bonatti . 

Kaj je jamarstvo? Kaj iščemo v 
temnih globinah, sto in sto metrov 
pod zemljo? Marsikdo, k i prvič sliši 
o raziskovanju podzemeljskih jam 
ali prvič stopa po podzemeljskem 
rovu, si zastavlja taka in podobna 
vprašanja. Zakaj? Najbrž zato, ker 
je tuje. 

Tako kot mnogi znani razisko
valci, tako se h o č e m o tudi mi boje
vati in iščemo težave, da b i j ih 
premagovali. Glavni vzrok, da ljubi
mo ta šport , če lahko tako imenu
jemo to zvrst, je privlačnost odkri
vanja, odkritje nove jame pa pomeni 
ču ten skoraj e ro t ičen o b č u t e k . 
Užitek je priti s tako prijateljico v 
najožji stik. Jama ni mrtva stvar, 
t emveč živo bitje, kateremu se mo
ramo predati, bitje, nežno in grozo
vito obenem in njegove muhe lahko 
postanejo nevarne. Potrebujemo na
ravo, ki je lepa, sovražna in nečlo
veška. 

Nekateri so postali jamarji zaradi 
lepot podzemeljskega sveta, k i j ih 
daje narava, toda t i so zagotovo 
razočarani . Rajši se bojujemo proti 
valovom podzemeljske reke, proti 
ledenomrzli vodi, plezamo čez ste
no, kjer preži nevarnost na nas. Po
trebno nam je, da se zbiramo in da 
trpimo. Vse to potrebujemo, da uži
vamo lepe kapnike, tiste lepe kr i 
stale; tembolj bomo cenili sonce, ve
selje do življenja, k i ga bomo našli 
na površju naše zemlje. Najbrž so to 
razlogi, da raziskujemo podzemlje. 

Ce jamar pripravlja raziskovalno 
ekspedicijo, mora poznati teren, nje
govo strukturo, sestavo, osnove geo
logije in hidrologije. Toda mi smo le 

športniki in ne znanstveniki. Prav s 
tem znanjem bo lahko pomagal h i -
drologu, da mu bo povedal smeri 
toka podzemeljske reke, kadar je 
treba uporabiti izvir za zajezitev. 

Jamarstvo pa ni šport posamezni
kov. Globoko pod zemljo živi in 
dela skupina ljudi, k i čutijo drug z 
drugim in si pomagajo pri premago
vanju neštetih' težav pri raziskova
nju. Brez tovarištva, nesebične 
p o m o č i , medsebojnega zaupanja in 
požrtvovalnosti vseh članov ekipe, si 
ne moremo predstavljati jamarstva. 
Jamar je s rečen, ko odkrije nov rov 
ali ko prepleza globoko brezno. 
Toda največ mu pomenijo doživetja 
in trenutki s reče , ki j ih doživlja s 
prijatelji. Jamar je človek, sirah ga 
je nevarnosti, pozna obup in utruje
nost dolgih noči pod zemljo; sam, 
brez tovarišev in medsebojne po
m o č i , vsega tega ne bi prenesel. 

r 

v. 

•OBVESTILO 

Obveščamo vse občane, da 
bomo od sedaj naprej ra
čunali obvestila, zahvale in 
reklame po naslednjih ce
nah: 
- ZAHVALA 

500 din 
- REKLAMA 

in OBVESTILO . . . . . . 
1000 din 

UREDNIŠTVO 

INŠPEKCIJE ODKRIVAJO NEPRAVILNOSTI 

Ni pa nujno, da bi morali vedno 
opravičevati svoja dejanja, strasti in 
radosti samo z razumom. Kaj pa 
srce? A l i nas ono ne vleče v pod
zemeljske jame? A l i se ne vračamo 
prav zaradi tega znova in znova v 
svet tišine, v svet podzemeljskih la
birintov, kjer pozabimo na vse pro
bleme in težave vsakdanjega življe
nja? Poslušajmo bitje srca, ko po
čivamo pod lestvicami in se 
vprašajmo: le kaj nas žene v teman, 
neprijazen, vnedar pa tudi lep svet? 
Prepričan sem, da bomo tu našli 
odgovor. 

Korenč Drago 

Nova 
stanovanja 
V prvi polovici marca so vendarle 

prevzeli ključe novih stanovanj nad
vse željni p r i č a k o v a l a . Uporabni
kom je bil predan nov stanovanjski 
blok za potrebe upokojencev, stano
vanjske skupnosti (solidarnostna 
stanovanja) in delovnih organizacij. 
Kar 24 stanovanjskih vrat se je od
prlo, seveda, vse premalo, da b i 
lahko izdatneje omil i l i vsevečje sta
novanjske potrebe. 

Kaže pa, obeti so dokaj realni, da 
bo m o č letos zgladiti še 42 stano
vanj. To bi pa že nekaj bi lo . Upamo. 

maš 

(Nadaljevanje s 5. strani) 

ljcno najslabše stanje v obratni kuhinji K L I , ki ni ustrezala niti minimalnim 
standardom. K L I je večji del pomanjkljivosti že saniral. Kljub temu je 
potreba po enotnem obratu družbene prehrane v Logatcu oč i tna . 

K O M U N A L N O CESTNA INŠPEKCIJA 
Ugotovljeno je bi lo, da Gradnik kar dobro skrbi za redno vzdrževanje 

občinskih cest. Obstaja pa kljub temu nekaj problemat ičn ih cest: Cesta 
mimo smetišča v Zaplano, cesta iz Gornjega Logatca do peskokopa Smolene 
in Tovarniška cesta v Logatcu. Gradnik, kot lastnik peskokopa, je dolžan 
skrbeti za to cesto. Pa še to: Logatec ima star odlok o izvajanju zimske 
službe iz leta 1965, k i ni v skladu z zakonom o javnih cestah in sploh ne 
omenja pluženja in čiščenja cest in ulic. To bi bilo nujno urediti z novim 
odlokom, ki bi zajel pluženje in odstranjevanje snega, čiščenje prehodov za 
pešce, posipanje proti poledici, čiščenje p ločn ikov i td . 

Inšpekcija je tudi našla divja odlagališča smeti in odpadkov v Lazah, 
Hotedršici , Kalcah, na Logaškem polju in ob ovinkih na glavni cesti proti 
Ljubljani. To bo treba nujno sanirati, saj naše o b m o č j e predstavlja vedno 
zaledje vrhniškega vodovoda. 

INŠPEKCIJA D E L A 
Zaradi resnejšega pristopa delovnih organizacij k vprašanju varstva pri 

delu, v preteklem letu ni bilo hujših nesreč pri delu. Pri izvajanju splošnih in 
posebnih varstvenih ukrepov ter normativov pa so odkri l i mnoge pomanjklji
vosti, predvsem pri privatnikih (utesnjeni delovni prostori, slabi delovni 
pogoji, slaba ventilacija, improvizirano gretje, predvsem v mizarskih delavni
cah, ki lahko povzroči požar , ropot v prostorih i t d ) . 

V gradbeništvu zamujajo pri opravljanju zdravniških pregledov delavcev, 
opremljenost in uporaba sredstev za osebno varstvo v gradbeništvu ni 
zadovoljiva (nepoznavanje tehnike varnosti v gradbeniš tvu) . Pri zasebnikih se 
še vedno pojavljajo delavci brez pogodb o zaposlitvi, živijo v človeka nevred
nih pogojih i td. Nekaj delavk dela v nočn i izmeni, čeprav ne izpolnjujejo 
pogojev ( K L I ) . 

D. T. 

Novo odkriti deli v „KAČNI JAMI" pri DIVAĆI. 

Z A H V A L A 

Ob boleči izgubi naše zlate 

MARIĆKE M A L A VASIC, 
roj. MLINAR-CIGALE. 

O t tej priložnosti se iskreno zahvaljujemo vsem, ki ste jo spošto
vali, cenili in imeli radi ter jo v tako velikem številu pospremili na 
zadnjo pot, darovali vence, cvetje in nam izrazili sožalje. Iskreno se 
zahvaljujemo sosedom in sorodnikom, ki ste nam v tako težkih 
trenutkih pomagali. Posebna zahvala gre tudi kolektivu K L I Loga
tec, sindikalni organizaciji, sodelavkam in sodelavcem za vse, kar 
ste storili za nas, omogoči l i godbo ob pogrebu in izrazili poslovilne 
besede. Hvala tudi sindikalni organizaciji Mercator, T O Z D Dolo
mi t i . Hvala pevskemu zboru „Gornji Logatec" za pr i ložnostne 
pesmi. Zahvaljujemo se tudi gasilskemu društvu Zaplana, posebno 
za tako ganljive poslovilne besede. 

Zahvaljujemo se vsem, ki ste karkoli storili zanjo in se pokloni l i 
njenemu spominu. 

Mož Vinko s tremi sinovi 



Geohellijeve zablode 

Ali je res že za v „penzion"? Pa ne mislim „stoenke", ampak tisto 
zadaj! 

M o č n o dvomim v „dolge ro
mane" o zablodah logaške kulture 
tovariša Marjana Geohellija (Loga
ške novice št. 2 /79) . In ravno zato 
se oglašam. Pa ne toliko v imenu lo
gaške kulture (v njenem imenu go
vori kultura sama), t emveč v svojem 
imenu z dveh plati: kot kulturni de
lavec (dovolite mi , da se tako ime
nujem) in kot upravnik logaškega 
Kina . Korekcija, za katero prosi sam 
tovariš Geohell i , je slejkoprej nujna. 

Geohellijeva prva „zab loda" je 
neinformiranost. Logaški kul turniki , 
oziroma logaške kulturne institucije 
- od Kulturne skupnosti do kultur
nih društev - namreč niso bi l i na
ročniki ansambla Pro artc. Ce bi se 
tov. Geohelli pozanimal, bi ugotovil, 

Organiziranost kmečkih žena 
Zima se vse bolj nagiba h koncu 

in kar na enkrat DO tu morje spo
mladanskih opravil, po katerih bodo 
morale p o s e č i k m e č k e /ene. V zim
skem č a s u pa si tudi k m e č k e ž e n e 
vzamejo č a s za svoje i z o b r a ž e v a n j e 
in s tem pridobijo marsikatero iz
k u š n j o za nadaljnje delo, ki postaja 
tudi za preprosto ž e n s k o , s p r i č o vse-
več jega napredka, vedno bolj razno
liko in odgovorno. Po drugi strani 
pa spada k i z o b r a ž e v a n j u tudi tista 
pr i je tnejša plat - kulturna dejav
nost. Tako so si ž ene ogledale kome
dijo D R / . A V N I L O P O V v Šent ja 
kobskem g l e d a l i š č u . Uprizoritev je 
razvedrila tudi najresnejše obraze. 
Sledilo je predavanje lov. 1 I I K O -
V A Č I Č o zamrzovaniu gotovih 

jedil, ki v e č k r a t reš i jo č a s o v n o sti
sko pri pripravljanju kosila. V po
č a s t i t e v 8. marca je bilo nadaljeva
nje lanskoletnega predavanja tov. 
K K A I G H K R J F . V E o ureditvi 
k m e č k i h domov. G G Logatec, 
T O Z D obrat za kooperacijo, je ob 
tej p r i l o ž n o s t i z denarno podporo 
o m o g o č i l skromno pogostitev in 
tako se je predavanje z a k l j u č i l o v 
p r a z n i č n e m v z d u š j u . 

Ž e n e se p o l n o š t e v i l n o u d e l e ž u 
jejo vseh aktivnosti in predavanj, saj 
zbrane z a č u t i j o pripadnost aktivu 
k m e č k i h žena in se lahko pogovo
rijo o m a r s i č e m , kar jih veze. Pro
blem, ki tare k m e č k e zene je pred
vsem o b v e š č a n j e . Vemo n a m r e č , da 
je k m e č k o prebivalstvo najbolj raz-

Težave potrošnika 
Sem o b č a n logaške o b č i n e , ko

likor toliko zadovoljen v tem kraju. 

Povsod so sicer težave in skrbi, ki 
pa se jim privadimo in z njimi živi-
mo. So pa tudi malenkosti, ki mi 
gredo večkrat „na živce" in ne 
samo meni. Prideš n.pr. v samo
pos t režbo , mesarijo in kar je še po
dobnih ustanov, si nabereš svoje po
trebne stvari, greš do blagajne in tu 
se začne glavno dejanje. Na brzino ti 
zmečejo stvari na mizo, ti jih hitiš 
pobirati, ker že drugi kupci ne
strpno čakajo za teboj, te prerivajo, 
t i zato ves srečen plačaš račun in 
odhi t iš domov. Doma pa spoznaš, 
da si bil ogoljufan, včasih kar za več 

starih t i s o č a k o v . Potem malo pregle
d a š stvari, ki naj bi imele nalepljene 
cene (nekatere jih seveda sploh ni
majo) in zato lahko le u g i b a š , koliko 
naj bi stale. Nekatere stvari prodajal
ke sploh strpajo pod eno cifro, da je 
stvar še bolj zamegljena pa dobimo 
še r a č u n e , na katerih se š t e v i l k e 
sploh ne poznajo. Le kako naj se 
potem p o t r o š n i k znajde v takih ra
č u n i h in preveri vsoto? 

Poseben problem je v tem pri
meru z otroki , ki ne prinesejo iz 
trgovine pravilnega zneska. Kako naj 
jih potem u č i m o p o š t e n o s t i ? Z 
novo trgovino bomo zato pridobili 
veliko !c, č c se bodo odpravile tudi 
take stvari! 

streseno po vsej o b č i n i . N a j v e č j a za
sluga pri celotni organizaciji, kakor 
tudi pri o b v e š č a n j u , velja novi men
torici ing. Zvonki L K S K O V K C , kije 
s pestrim izborom vzbudila v e č j o 
a n g a ž i r a n o s t k m e č k i h ž e n a . Celotni 
aktiv se jih p r i s r č n o zahvaljuje in jo 
spodbuja k nadaljnjemu delu. 

Predsednica aktiva k m e č k i h zena: 
T R Ž A Š Marija 

N O V E KNJIGE 
V LOGAŠKI KNJIŽNICI 
1. Nedog: Ljudskofrontno gibanje 

v Sloveniji 
2. Vilfan: D e l o t spomini, s r e č a n j a 
3. M . Makarovic: K m e č k o gospo

darstvo na Slovenskem 
4. P e č j a k : Poti do znanja 
5. Razvoj življenja od molekule do 

č l o v e k a 
6. N e š o v i č : Velika zarota 
7. J a v o r š e k : Nevarna razmerja 
8. Zupan : Igra s h u d i č e v i m re

pom 
9. Kapor: Foliranti 

10. Riel: Hiša mojih o č e t o v 
11. Rey: Operacija O U T 
12. I iseher: Hiša Dragoncev 
1 3. Heinlein: Tujec v tuji d e ž e l i 
14. Uriš: Bes v gorah 
15. Paretti: Č a r o d e j n a ladja 
16. Holt: Pavji ponos 
1 7. Bronte: Shirlev 
18. A . Christie: N i č ni tako skrito 
19. A . Christie: Herkulovi podvigi 
20. A._ Christie: M a č k a med golo-

b i č k a m i 
2 I . Mena se: Znameniti ljudje na 

znamkah 
22. Komac: Mcl 
23. Ć e r n i g o j : K r u s e č i se sejalec 
24. Kovic: Zgodnje zgodbe 
25. Zupan: Sence ipreteklosti 
26. Trinkavs: Zrusek 

da so se Proartovci ponudili sami in 
sami tudi organizirali v okviru turne
je po Sloveniji koncert v Logatcu. 
Bila je pač zabavna glasbena prire
ditev takega tipa, k i jih je, mimo
grede povedano, v Logatcu zelo 
malo. Zakaj niste prepreči l i tega go
stovanja, tovariš Geohelli? A l i vsaj 
poskušali prepreči t i? Nikakršne od
govornosti logaških kulturnikov ni 
za taka in podobna gostovanja. 

Druga „zab loda" pa je ocena pro
grama logaškega Krna. ki naj bi bil 
po Geohellijevih besedah „komerci -
alen, materialno in kulturno potra
ten". Na žalost hodi tovariš Geohelli 
premalo v K i n o , zagotovo pa ni pre
bral 1. številke letošnjih Logaških 
novic. Tam je namreč naveden po
datek, da je Kino procentualno 
odigral v letu 1978 največ filmov 
zahtevnejše vsebine. Iz pozneje na
vedenih argumentov pa je seveda 
tudi veliko komercialnih filmov. To
varišu Geohelliju je namreč treba 
povedati to, kar je večini Logačanov 
znano, n a m r e č : Logaški Kino ni 
stilno uglašen kinematograf kot 
Komuna, Sloga ali Šiška v Ljubljani, 
zato enakomerno razvršča (kakor je 
pač mogoče enakomerno) vse vrste 
filmov. Naj navedem še podatek: 
jugoslovanski distributerji ponujajo 
letno pribl ižno 160 različnih filmov. 
V 52 tednih (trije filmi tedensko) 
tekočega leta lahko zavrtimo po 
preprostem računu prav ves filmski 
fond. Resda včasih z zamudo, toda 
zato so finančni in drugi razlogi. K 
temu dejstvu pa sodi še tale poda
tek: logaški Kino sc že dolga leta 
financira sam, brez dotacij in Loga-
čani smo lahko ponosni na druž ino 
Jereb, k i že 30 let in več poklanja 
svoj prosti čas filmski dejavnosti. 

Tako torej, tovariš Geohell i . Ko
rekcij je bilo dovolj. Zavajanja Lo
gačanov pa tako ali tako ni bi lo, saj 
je bilo o logaški kulturi napisanega 
veliko v vseh slovenskih časopisih, 
največ v Logaških novicah in tudi 
Kulturna kronika Logaških novic 
nesporno dokazuje, da so trditve o 
..podcenjevanju o b č a n o v " iz trte 
izvite. Vsakoletni glasbeni koncerti 
logaški pevcev in godbenikov so šte
vilno obiskani. 

Ste bi l i tudi vi reden gost na 
vseh, tovariš Geohelli? 

P n m o ž Sark 

Saj nismo taki — pa smo! 

Izvajalci del zagotavljajo, da bomo novo trgovino dobili že v začet
ku maja. 

Mnogokrat sc na zborih občanov 
pogovarjamo o lepši ureditvi loga
ških javnih površin. Pri tem pa se 
premalo zavedamo, da problem ni le 
v nasaditvi parkov, cvetlic i td . , 
ampak da je to stvar vsega našega 
počet ja , ki je velikokrat res nera
zumljivo. Ob nekaterih nekulturnih 
in brezvestnih počet j ih bi nas mo
ralo res zaboleti srce. Tako so bile 
n.pr. za Novo leto postavljene jelke, 
ki so krasile kraj in pr ičarale malo 
novoletnega vzdušja. Pa so se seveda 
morali najti posamezniki, ki so trgali 

žarnice z dreveščka. Saj je bilo na
vsezadnje še nevarno! Klop i po 
parkih so razbite, okrasno drevje vse 
križem polomljeno . . . Smeti že 
tudi ležijo vsepovsod. Mogoče bi 
morali narediti tako kot v nekaterih 
krajih v tujini, ko za odvržen ogorek 
ali smet na javnem mestu plačaš 
kazen. A l i nas ni sram takega po
četja in ali bomo morali tudi take 
zadeve začeti uresničevati z občin
skimi odloki? 

Logačan 



KULTURNA KRONIKA 
vabimo vas L I T E R A R N I V E Č E R . - Vse 

bolj je opazna kulturna dejavnost v 
okviru Z S M S Logatec. Gre za pol 
generacijski premik ali kaj. Pohvalne 
vzpodbude, ki n a v d u š u j e j o mlade 
poustvarjalce in vse, ki spremljajo 
njihovo delo, - teh, ki spremljajo 
delo mladih bi na vsak n a č i n moralo 
biti v e č ! V e č (kot 86) bi jih tudi 
moralo u ž i v a t i ob izredno lepem 
izboru iz slovenske poezije od Pre
šerna do d a n a š n j i h dni, tistega 
februarskega v e č e r a v dvorani Na
rodnega doma. Pa tudi glasbena 
spremljava se je tako harmonsko 
ujemala z vsebino scenskega dogaja
nja. — Živ aplavz je v dvorani odme
val v znak h v a l e ž n o s t i za lepe in 
bogate trenutke, s katerimi je „ m l a 
dina pesnika slavila". 

S P O Z N A V A J M O S V E T IN 
D O M O V I N O . - Bilo je 3. marca, 
n a m r e č ponovno s r e č a n j e mladih, 
v n o v i č n i preizkus znanja in izmenja
va i z k u š e n j med Gorenjo vasjo nad 
Š k o f j o Loko in Logatcem. Kakor se 
spodobi za javno radijsko oddajo, se 
je v Narodnem domu zbralo vse 
polno, predvsem mladih ljudi, ki so 
vzpodbujali i z m e n i č n o goste - tem 
je zanke iz znanja nastavljal V i l i Vo-
dopivec, in d o m a č i n e , ki jih je prek 
čer i u s p e š n e j e vodila Milanka Bav-
con. In tudi uspešne j š i konec, to pot 
že d r u g i č , je pripadel d o m a č i n o m . 
Mimo tekmecev v znanju smo tiste
ga dne p o s l u š a l i tudi zabavni orke
ster Radia Ljubljana, Ota Pestnerja, 
pihalni kvintet, pozdrav novinarja 
b u d i p e š t a n s k e g a radia, intervju z 
Zdenkom Leskovcem o mladinski 
aktivnosti v Logatcu ter intervju i 
Dragom Korencem o jamarstvu na 
L o g a š k e m . - Živ in n a v d u š u j o č do
godek, č e s t i t k e mladim L o g a č a n o m 
z n a j b o l j š i m i že l jami za naprej. 

P R A Z N I K Ž E N A . - Ž e prvo 
soboto v marcu so praznovale žen
ske iz Valkartona, naslednjo soboto 
pa ž e n s k e iz K L I . Prvim je sindi
kalna organizacija pripravila kultur
ni program v jedilnici delovne orga
nizacije, drugim pa v dvorani Narod
nega doma. Poleg sindikalnih po
zdravnih nagovorov so bile ž e n s k e — 
slavljenke d e l e ž n e š e p r o g r a m a , ki so 
ga_ v njihovo p o č a s t i t e v izvajali 
u č e n c i osnovne š o l e in L o g a š k i 
oktet — na Valkartonu t klijevim 
ž e n s k a m pa poleg teh se l o g a š k i 
Pihalni orkester. 

M E D Ž E N A M I P I V O V A R N E 
„ U N I O N " . - Na povabilo sindi

kalne organizacije Pivovarne 
„ U n i o n " iz Ljubljane je 8. marca 
nastopal L o g a š k i oktet pred ž e n s k o 
m n o ž i c o iz te delovne organizacije. 
Oktet je tega dne izvedel pravcati 
koncertni program, za kar so bile iz
brane predvsem tiste pesmi, ki ope
vajo brezdanjo ž e n s k o vabljivost in 
njihova prizadevanja od prej in slej. 

1 5 - L E T N I C A O K T E T A 
„ J A V O R " IZ P I V K E . - Sredi mar
ca je praznoval vokalni oktet 
„ J a v o r " iz Pivke 15-letnico u s p e š n e 
ga prepevanja. K temu jubileju so 
oktetu č e s t i t a l i poleg Zveze kultur
nih organizacij Slovenije in o b č i n e 
Postojna tudi lesarski okteti: s Pre-
valj, iz Maribora, Š k o f j e Loke in Lo
gatca. Vsak oktet je na jubilejnem 
koncertu sodeloval s tremi pesmimi. 
Slavnostni koncert je k o n č a l s svoje
vrstno mikavnostjo m o š k i pevski zbor 
,,lesarjev" (sestavljen iz vseh petih 
oktetov) pod vodstvom T o m a ž a 
Tozona, in z V o d o p i v č e v o skladbo 
pripel: ..da srce zvesto kakor zdaj 
ostalo bode vekomaj". 

M A Š 

Z A H V A L A 

Ob boleči izgubi 
moža in očeta 

MOZINA F R A N C A 
Iskreno se zahvaljujem vsem 
sorodnikom, sosedom in 
znancem, k i so ga pospremili 
na zadnji poti in mu poklo
nili vence ter cvetje v slovo. 
Posebna hvala K Z Logatec, 
k i mi je v tem težkem času 
nudila p o m o č in za izrečene 
poslovilne besede ob grobu. 
Zahvala gre tudi g. župniku 
za opravljen pogrebni obred, 
godbi na pihala in pevskemu 
zboru Logatec za odpete ža-
lostinke. 

Vsem še enkrat iskrena 
hvala , • x-Žalujoči : 

žena T o n č k a , 
sin Franci 

in hče rka Zvonka 

• H M I 

Družbena prehrana je pereč 
problem predvsem zato, ker se 
za bone dobi tudi pijača. 

Konfekciji primanjkuje 
mlada ženska delovna sila. V 
naši občini pa načrtujemo se 
eno tovarno, ki bo zaposlovala 
prav tako delovno silo. Zgleda, 
da bomo morali odpreti Se eno 
tovarno za proizvodnjo mlade 
ženske delovne sile. 

Ko so v neki ljubljanski de
lovni organizaciji zasačili na
dobuden parček pri ..tistem" 
opravilu in ju seveda prijavili 
samoupravnemu sodišču ZD, 
ju je, glej ga imen ta, le-to 
oprostilo. Obrazložitev: 1. To 
sta edina dva v DO, ki se imata 
se rada 2. Sta edina dva, ki v 
DO sploh še kaj delata in 3. 
Njuno „delo", v nasprotju z 
delom večine ostalih, sploh ne 
povzroča izgub. 

V Logatcu, kjer DO ne po
slujejo z izgubo in se imajo 
delavci med seboj sploh radi. 

bi ju pač morali rahlo kazno
vati. Mogoče bi bilo dobro, če 
bi morala ona po „šihtu" še 
malo pomagati v Konfekciji, 
kjer vlada akutno pomanjkanje 
delovne sile, on' pa pri komu
nali, kjer zgleda delovne sile 
sploh ni. 

BLAGOR 
ZADOVOLJNIM 

Na skupščino občine Logatec 
je prispelo delegatsko vprašanje: 
..Zakaj se ne čisti sneg s pločni
kov v centru Logatca? " Odgo
vor delegatom: 

„Imamo odlok o javnem redu 
in miru iz leta 1964, dopolnjen 
1967,1. nato 1970., vendar do
ločila o obveznem čiščenju sne
ga s pločnikov odlok ne vsebuje, 
zato bo treba odlok dopolniti." 

Zapisnik skupščinske seje 
pravi, da so se delegati z odgovo
rom strinjali in niso zahtevali do
datnih pojasnil. 

— No, pa je stvar rešena, če 
pade še kaj snega ali nel 

maš 

Takoj na zače tku meseca aprila moram opozorit i ljubitelje 
filma, da imamo pri ložnost spremljati v torek, 3 .4 . , znameniti film 
ameriškega režiserja Roberta Altmana T R I Ž E N E . Ta f i lm, k i je 
prinesel slavo mladi igralki Sissy Spaček, pripoveduje na zanimiv 
način o pop rečn i ženi današnjega časa. Navidezno se ne dogaja 
ničesar , pa vendar pod površino najdemo kar bergmanovsko oseb
nost. F i l m od l ične igre in režije. Med ostalimi fi lmi je ta mesec na . 
sporedu nekaj spektaklov različnega tipa. Naj najprej omenim PO
S L E D N J I ŽAREK S O M R A K A , film z Richardom Widmarckom in 
Burtom Lancastrom. F i l m se odvija 1981. leta in pripoveduje na
peto pol i t i čno zgodbo onemogočanja , k i seže tja do predsednika 
Združenih držav. Režiser Aldr ich je v Logatcu znan že od filmov 
kot so Vera Cruz, Ducat umazancev, Poslednji A p a č , Zadnji sončni 
zahod in drugi. Tud i v tej tematiki mu je film izredno uspel. F i lm je 
na sporedu 10. 4. Naslednji spektakel je film S U R O V A I G R A re
žiserja Georga Roya Hil la , k i ga bomo letos videli še kot režiserja 
B U T C H C A S S I D Y J A IN K I D A . F i lm S U R O V A I G R A je s po
dročja špor ta , točneje hokeja. Paul Newman je glavni igralec v 
zgodbi, k i pripoveduje o nač inu , kako se slabše špor tno moštvo z 
giobostjo, k i j e značilna za hokej, prebija v vrh lestvice tekmovanja. 
Toda film je krit ika takega ravnanja in strip-tease glavnega hokejista 
kot protest proti nalogam, k i j ih je dob i l , je gotovo ena najbolj 
nenavadnih scen tega filma. Na sporedu je 13. in 15. 4. Tis t i , k i 
imajo radi psihološke kriminalke, ne bodo zamudili Alaina Delona 
kot oče t a v filmu B U M E R A N G . F i l m govori o vračanju na 
stranpota d ružbe zaradi sina in časopisnih vesti. Francoski filmski 
časopisi so zapisali, da je v tem filmu Alain Delon zaigral svojo 
najboljšo vlogo do sedaj. F i lm igramo 14. in 15. 4. 

Westerni so redki gostje na naših ekranih zadnja leta. Western 
E L M A C H O C O W B O Y pa je zanimivo dobrodoše l še po n e č e m . V 
njem namreč nastopa bivši svetovni boksarski prvak Carlos 
Monzon , k i je smatral, da je od boksanja ali od česa drugega postal 
tako privlačen, da lahko postane samo še filmski igralec. Slišal sem, 
da se je že vrnil k "boksu. Zgodba filma je precej t ipična za wester, 
zlato, rop, lepe ženske i td. F i lm je na sporedu 24. 4. 

Za konec naj omenim še jugoslovanski film PA SE K A J z nepre-
vedljivim originalnim naslovom NIJFi N E G O , 27. in 29. 4. F i l m 
namreč NI za glavobol, A M P A K za zabavo. Pripoveduje o šolskem 
življenju, o profesorjih, starših, dijakih. Glavni pa je seveda Bata 
Žlvojinovič, k i ga v taki vlogi še nismo videli. Ker bo film na 
sporedu pred letos precej dolgimi prvomajskimi prazniki , si ga 
oglejte, da vam razvedri duha. Neprekosljiv je tudi jezik srednje
šolskih Beograjčanov. Primož Sark 
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Filmski program 

v.. 

Z A M E S E C A P R I L 
30. - 1. ameriški glasbeni 
H E L L O D O L L Y (višje cene) 
31. - 1. francoska komedija 
J U L I E 
3. ameriška psihološka drama 
T R I Ž E N E 
6. - 8. italijanska kriminalka 
S I C I L J A N S K A Z V E Z A 
7. - 8 . francoska drama T E Ž K I 
D N E V I P O D Z E M L J A 
10. ameriška pol i t ična drama 
Z A D N J I Ž A R E K S O M R A K A 
(višje cene) 
13. - 15. ameriški športno-avan-

tur is t ični S U R O V A I G R A (višje 
cene) 
17. francoska kriminalka 
G A N G S T E R 
20. - 22. ameriški avantur is t ični 
Z L A T I R E N D E Z - V O U S 
21. - 22. ameriški trillcr M O Ž , 
KI JE V E L I K O V E D E L (višje 
cene) 
24. italijanski western E L 
M A C H O C O W B O Y 
27. - 29. jugoslovanski mladin
ski PA SE K A J (NIJE N E G O ) 
28. - 29. ameriška kriminalka 
M E S T O N E V A R N O S T I 

Logaške novice - glasilo SZDL občine Logatec: Ureja 
uredniški odbor: Albin Čuk, delegat KLL Franc Korenč, 
delegat OK ZKS, Marcel Štefančič. delegat Gradnika, Tatja
na Štirn, delegat KLI in Terčič Darjo, odgovorni urednik. 
Družbeni organ je izdajateljski svet, ki ga tvorita 20-članska 
delegacija družbenih organizacij in organizacij združenega 
dela ter delegacija uredniškega odbora. Številka žiro računa: 
50110-678-87486. Priprava za tisk: BEP-Dnevnik. Tisk ti
skarna Ljudske pravice v Ljubljani. Po mnenju sekretariata 
za informacije SR Slovenije š t . 421- 1/72 je glasilo opro
ščeno plačila temeljnega davka od prometa proizvodov. 


